
Kretsstyremøte på Sandveen 09.06.19 

 

Til stede: Aud Elin Lybekk, Leif Olav Brenna, Knut Erling Hagen, Arvid Helgesen, Karoline 
Emilie Sando 

Referent: Hanne Kristine Lybekk. 

 

1. Kretsleir 
Vi må orientere oss om hvilke grupper som kommer til å delta. Hverken stab eller 
gruppene har vært aktive i markedsføring av leiren, og vi hører derfor med gruppene 
på pinseleiren om hvem som kommer. 
 
Hvis det ser ut til at vi får få påmeldte etter orienteringen med gruppene på pinseleir 
må vi gjøre endring i opplegget. 
 
Vi samarbeider om fellesutstyr, dette avtales fortløpende. Det er nok vann på 
leirstedet. 
 
Haikeruter er ikke tegnet ned, men Knut Erling har en plan for dette som kan justeres 
dersom været eller annet tilsier at det trengs. 
 
Leie av plassen kommer på i overkant av 11 000 kr. Vi regner ikke med overskudd på 
denne leiren. 
 
Onsdag før leir er absolutt siste frist. Betaling ordner vi etter hvert. 
 
Oppgaver etter dette møtet: 
Info til gruppene 
Leirsjef har ikke kommet med mer informasjon. 
Informasjon vi kommer frem til nå må ut i fellessamtale med kretsstyre og leirkomite 
 

2. Økonomi 
Økonomien i kretsen er forholdsvis bra. 
 

3. Speiderroa i Kongsberg 
Vi har startet dialog med Kongsberg KFUK-KFUM speiderne. Hytta står oppført med 
to speidergrupper med bruksrett, den ene har tidligere hatt tilhørighet til Tele-Busk 
krets. Denne hytta ikke vært i bruk av noen av Norges Speiderforbunds grupper etter 
sammenslåingen i 1978. 
 
Kretsstyrets innstilling er at denne hytta ikke tilhører oss, med bakgrunn i at hytta har 
blitt benyttet av Kongsberg KFUK-KFUM alene i en så lang periode. 


